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REMMs frågor till IT-driftsutredningen*
1. Kommer ni att hantera frågan om statliga 

myndigheter får eller bör använda sig av molnbaserade digitala 
mötestjänster (t.ex. MS Teams och Zoom)? 

2. Om ni utreder, när kan myndigheterna i så fall förvänta sig att få några 
vägvisande besked från er i denna fråga?

3. Om ni inte kommer att utreda frågan, vem anser ni bör göra det (om inte 
alla 190 myndigheter ska utreda det var för sig)?

4. Finns det någon information som ni skulle vara intresserade av att få från 
våra medlemsmyndigheter i REMM, vilket ev. skulle kunna hjälpa er i 
utredningsarbetet?

5. Har ni några rekommendationer till de myndigheter som i dagsläget inte 
vet hur de ska hantera frågan? Vem bör de vända sig till?

* Utredningen om säker och kostnadseffektiv it-drift för den offentliga förvaltningen (I 2019:03)
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Fråga 1. Hanterar ni frågan om myndigheter 
får och bör ha digitala möten i molnet? 
• Svar: ”Utredningens syfte är att skapa bättre förutsättningar för den offentliga 

förvaltningen att få tillgång till säker och kostnadseffektiv it-drift genom antingen 
samordnad statlig it-drift eller tydligare rättsliga förutsättningar för att kunna 
anlita privata leverantörer av it-drift. Molntjänster är ett sätt för den offentliga 
förvaltningen att säkerställa leveranser för sin it-drift. Utredningen kommer inte 
att gå in och analysera specifika molntjänster, som t.ex. digitala mötestjänster.
Däremot kommer vi att mer generellt analysera de rättsliga förutsättningarna för 
bl.a. utkontraktering av it-drift. Svaret på om en offentlig 
aktör får eller bör använda sig av molnbaserade digitala mötestjänster beror på 
typ av verksamhet och vilken information myndigheten hanterar. Enligt 
ansvarsprincipen har varje enskild myndighet ansvar för att ha en tillräcklig 
informationssäkerhet i sin verksamhet.” 
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Fråga 2: När kan utredningen förväntas ge 
eventuella besked? 
• Svar: ”Utredningen har en dialog med Infrastrukturdepartementet om 

att flytta fram avrapporteringsdatum för bl.a. den rättsliga analysen, 
besked väntas här under våren.”

• Från utredningen hemsida: 
• Uppdragen att kartlägga och analysera statliga myndigheters it-drift och den 

offentliga förvaltningens rättsliga förutsättningar för utkontraktering med 
bibehållen säkerhet, inklusive eventuella författningsförslag, ska redovisas 
senast den 31 augusti 2020. 

• Uppdraget att föreslå mer varaktiga former för samordnad statlig it-drift ska 
redovisas senast den 31 maj 2021. 
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Fråga 3: Om ni inte utreder frågan om 
myndigheters möten i molnet – vem gör det då? 

• Svar (se fråga 1): ”Vi kommer att analysera de rättsliga 
förutsättningarna generellt för molntjänster som en del av it-driften”.
• Från fråga 1:  ”Enligt ansvarsprincipen har varje enskild myndighet ansvar för 

att ha en tillräcklig informationssäkerhet i sin verksamhet.”
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Fråga 4. Vill ni ha input från REMMs myndigheter?

• Svar: ”Utredningen genomför nu en kartläggning av hur 
myndigheterna hanterar sin it-drift idag. Resultatet kommer 
presenteras i samband med avrapportering. Som en del i arbetet 
planerar vi att efter sommaren bjuda in myndigheter till workshops 
kring olika frågeställningar. Vi tar utöver det gärna del av 
myndigheters erfarenheter.”
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Fråga 5: Har ni några rekommendationer hur 
hantera frågan? Vem vända sig till?

• Svar: ”Vi är som sagt intresserade av myndigheters erfarenheter och 
synpunkter i frågan, men kan inte ge några svar eller 
rekommendationer ännu.”
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Sammanfattning av utredarnas svar* på REMMs frågor om 
myndigheters möten i molnet
1. Fråga: Hanterar ni frågan om myndigheter får och bör ha digitala möten i molnet? 

➢Svar: Inte specifikt digitala möten, men vi analyserar de rättsliga förutsättningarna generellt 
för molntjänster som en del av it-driften.  

2. Fråga: När presenterar utredningen sina resultat?
➢Svar: 31 Aug. 2020, och om samordnad statlig IT-drift 31a maj 2021. Men – utredningen ber 

nu om att få skjuta fram dessa datum. 

3. Fråga: Om ni inte utreder frågan om myndigheters möten i molnet – vem gör det då?
➢Svar: ”Varje enskild myndighet har ansvar för att ha en tillräcklig informationssäkerhet i sin 

verksamhet.” 

4. Fråga: Vill ni ha input från REMMs myndigheter?
➢Svar: ”Vi är intresserade av myndigheters erfarenheter och synpunkter i frågan” 

5. Fråga: Har ni några rekommendationer hur hantera frågan? Vem vända sig till?
➢Svar: ”Vi kan inte ge några svar eller rekommendationer ännu” 

* Svar från Tina Nilsson, huvudsekreterare i regeringens utredning om säker och kostnadseffektiv 
it-drift för den offentliga förvaltningen (I 2019:03)


